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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Spoštovani gospod predsednik! Hvala za to, ker ste 
obdržali to tradicijo in pripravili ta sprejem ob nastopu novega mandata nove slovenske vlade. 
Kot ste sami dejali, so časi, ki so pred nami, zanimivi in vlada se tega izziva zaveda. Vemo, da 
bo še posebej trdo prvo leto. Stanje je pač takšno, da hitrega izboljšanja, kljub temu, da bi si 
tega vsi želeli, ne moremo napovedati. Bilo bi to tudi neodgovorno, lahko tudi še v naslednjih 
dneh ali tednih pričakujemo kakšno poslabšanje naših bonitetnih ocen. Ker samo s tem, kar se 
je zgodilo, s koncem politične krize, nekih praktičnih ukrepov, zato da saniramo oziroma 
konsolidiramo slovenske javne finance in ponovno zaženemo gospodarsko rast, še ni bilo 
izvedenih in nas to še vse čaka.  
 
Vlada ima jasne prioritete. Vemo, kaj je treba storiti takoj in kaj je potrebno storiti v celem 
mandatu. Vemo tudi, da je po slovenski ustavi vlada ključen del izvršilne oblasti, kar seveda ni 
samo velika čast, ampak je predvsem velika odgovornost. Vlada je tudi zaradi takšnega 
ustavnega položaja, deloma pa tudi zaradi pojmovanja pri javnosti, vedno pravzaprav 
odgovorna za vse. Tudi za stvari, ki sodijo v pristojnost kakšnih drugih vej oblasti, ena od 
takšnih zadev je recimo, urejanje velikega problema v zvezi s plačilno nedisciplino. Vlada tukaj 
lahko naredi samo en del posla, večji del posla pa mora tukaj narediti sodna oziroma 
pravosodna veja oblasti. Ker dokler bo reševanje gospodarskih sodnih sporov trajalo štiri ali pet 
let, toliko časa v tej državi ne bo možno zagotoviti poštenega plačila za pošteno delo v roku in 
pričakovati, da se bodo ti roki držali in spoštovali. 
 
Ravno zaradi tega, ker je marsikaj, kar je treba danes storiti v tem zahtevnem ali pa kot ste 
dejali zanimivem času, možno doseči samo z dobrim sodelovanjem med institucijami, je v 
koalicijski pogodbi, h kateri je ta vlada zavezana, to posebej poudarjeno in z naše strani bomo 
seveda storili vse, da v okviru pristojnosti, ki jih imamo po ustavi in zakonih, naredimo vse tisto, 
ne samo, kar se pričakuje, ampak vse tisto, kar lahko naredimo zato, da bo sodelovanje med 
institucijami slovenske države dobro in v skupno korist.   
 
Glede na to, da so pred nami meseci, ko bo zelo pomembno in od tega, kako bo slovenska 
javnost razumela korake, ki jih bo potrebno narediti, se pravi bo zelo pomembno, da velikokrat 
ali pa vedno, stvari poimenujemo s pravimi imeni, in da stanje opišemo takšno kot je in da se pri 
konsolidaciji slovenskih javnih financ, pri ponovnem zagonu gospodarskega razvoja in 
predvsem pri ustvarjanju novih delovnih mest, zanesemo na to, da bodo ti ukrepi, ki jih bo 
potrebno sprejemati, zato da dobimo sploh manevrski prostor, da vse to naredimo, izvedeni 
pravično. Da bodo posamični deli slovenske družbe enako obremenjeni. Pomembno pa je tudi, 
da bo sporočilo tistih, ki ustvarjamo ali pa lahko vplivamo na javno mnenje tudi naravnano v to 



 

smer. Še enkrat iskrena hvala za ta sprejem. Računamo na dobro sodelovanje. Vsi smo 
prisegli, da bomo delali za blaginjo Slovenije in naša vlada to misli resno. 
 

 


